

本产品旨在为您提供舒适的睡眠环境。沉浸在令人放心的声音中,帮助您摆脱失眠的困扰。此 外, 本产品可以掩盖背号噪音, 帮助您在阅读, 工作和学习时更好地集中注意力。

多重音乐选择: 预设26种不同类型的声音, 此外还可以自定义导入您喜欢的音乐。

变身蓝牙音箱·可通过蓝牙配对作为外接音箱使用。——键切换双模式。

定时关机功能:有30分钟 60分钟 90分钟的定时关机功能。

单曲循环功能:可根据个人喜好重复播放某首特定音乐。 音量调节旋钮:通过转动旋钮,便捷地开关设备和调节音量大小。

小巧轻便: 体积小巧, 便干单手握取: 重量轻盈, 便干随身携带。 超长电池续航:内置1200毫安大容量电池,支持彻夜播放,无需中途充电。

产品内置可充电锂电池,请在首次使用前(或者产品没电时)按照如下操作充电:

- 将USB充电线的 Micro 接头连接主机侧面的DC 5V端口;
- 将USB充电线的另一端大USB接头连接电脑的USB充电端口,或者其他DC 5V输出的USB充电器 端口进行充电:(充电过程中,产品上面的充电指示灯亮红灯,充满电后,指示灯灭。)



请按照如下操作,可延长电池使用寿命;

- 1. 首次充电请充满电,时长约5-6小时; 2. 产品存储适宜温度-20°C~60°C (-4°F~140°F);
- 3. 不得过度充电(超过24小时),不得过度待机(超过3个月),过度充电、过度待机或放空电池致 没电都会有损电池寿命、保持电池正常充满电可以延长电池使用寿命、电池寿命会随着时间慢慢

## 4 电池在产品内部,不可更换:

5 若发现产品机体及配件发生破损,严禁开机使用或充电。

6.与由脑连接传输数据时 请使用句装内的原装线材

7.低电压提醒及自动关机功能: 当电池电量低于10%时,三个定时指示灯同时闪烁; 当电量低至5%

## 1. ● 开关机/音量调节

- 2 🕟 助眠曲单曲循环/模式转换键
- 3 \*\* "白噪音"系列声音 (7首)
- 4. & "风扇" 系列声音(7首)
- 5 公 "自然" 系列声音(8首)
- 6 本 "飞机" 系列声音(2首) 7. 四 自定义音乐(2首预设
- 音乐,可自由添加) 8. 6 定时关机 0 20公纳宁时
- 10.60分钟定时
- 11 90分钟定时
- 12 Micro USB 安由口/数据 传输/音频输出

# 助眠模式基本操作

1. 顺时针旋转●键开机;产品将自动进入助眠模式,按键上方的白色状态指示灯亮起

- 2 顺时针旋转●键音量逐渐变大:
- 3. 短按任意键开启按键背景灯,默认20秒其他按键状态指示灯关闭;音乐播放中,只有选中系列声 音(单曲循环/定时关机)按键堂高
- 4.根据图标按下相应按键(多次)以选择所需音乐,助眠模式按下 ◎ 键后,当前音乐会单曲循环播放, 且循环功能开启后无法切换音乐,关闭该功能后可正常切换。
- 逆时针旋转●键音量逐渐变小、旋转至"OFF"端关机。

## BT 蓝牙模式操作:

首次使用本产品或使用本产品连接新的蓝牙设备时,请按如下操作:

- 1. 顺时针旋转●键开机:自动进入助眠模式、长按 ◎ 键切换到蓝牙模式、语音提示"Bluetooth Mode"
- 2. 开启移动设备蓝牙洗项,配对过程中@键白色灯光闪烁,连接成功@键白色状态指示灯停
- 3. 此时只有 ② 键按键常亮,短按 o 键,可以定时关机,选中后按键默认常亭
- 3. 后续使用中,只要保持移动设备的蓝牙开启,切换到蓝牙模式即可自动回连
- 石块使用中,六女体行物切及1
  长按点键可切换同助眼模式

## 5. 使用完后,逆时针旋转 ● 键至"OFF"端关机。

■ 当其他蓝牙设备搜本产品时,产品蓝牙配对名"A6"会出现在蓝牙设备的屏幕上:

- 如需要配对密码,请输入"0000"或者"1234"。
- 在蓝牙待连接状态下,超过10分钟无人操作机子将会自动关机。

- 1.使用原包装内的数据传输线与电脑USB连接后、此时默认为电脑外放模式、此时本机为电脑外放音 箱,可以播放电脑上的音频
- 2.要开启助眠模式或者蓝牙模式时,需长按◎键切换

- 1.使用原包装内的数据传输线与电脑USB连接、此时默认为电脑数据传输模式
- 2.电脑读取内存卡成功后,将自己喜欢的音乐导入"FAVORITE"指定文件夹(该文件夹内原本保存的两
- 3. "FAVORITE" 指定文件夹音乐可以通过本机上的 Ø 键播放

- 内存卡存储数据需在开机状态下才能进行数据传输
- 请勿改动指定文件夹名称,则本机可能无法正常工作
- 连接电脑时,要在电脑数据传输模式下才能进行数据传输,助眠模式/蓝牙模式均不能传输数据,此 两个模式下USB只有充电功能、如需传输数据需要长按 @ 键切换回电脑数据传输模式
- 在电脑传输数据时请勿切换模式或者关机,否则会中断数据存储和影响内存卡使用寿命
- 当拔掉电脑连接数据线后、机子的模式默认切换到蓝牙模式。

请在常温环境中存放及使用本产品!

请勿让本产品靠近高温的热源,不可高温烘烤或吹干!

请勿让太产品靠近有磁场的地方工作!

请勿让本产品暴露在雨中或潮湿环境中,勿遭受雨淋、受潮、滴上或溅上任何液体!

请勿让本产品跌落或受到撞击,或在上面施加重压,避免因此造成产品损坏!

请勿自行抵制,修理和改造本产品

本产品内置锂电池,请勿随意丢弃或放置火中,以免引起危险!

## 故障:

不开机	内置电池没电	请充电约10分钟
无声或声音很小	连接的其他音乐设备音量太小	请调节增加其他音乐设备的音量
声音失真	连接的其他音乐设备音量过大	请调节减小其他音乐设备的音量
並牙连接无作用	外置连接设备距离产品大流	请把连接的其他音乐设备放置到有效距离

## 产品参数:

输 入:DC 5V/1A 输出功率:4W 由池容量·1200mAh 蓝牙版本:50 杂由时间:3\_4h 播放时间:10h 蓝牙距离:≤10m 喇叭功率:4Ω 5W 5 類率响应・80Hz-20KHz 产品重量・343σ

执行标准:GB8898-2011 产品尺寸:120\*120\*41.3mm (L\*W\*H)

# 助眠仪

说明书 适配器

充电线(带数据传输功能)

# white noise Sleep instrument bluetooth speaker CE ROHS P A T Built-in Rechargeable Battery: DC 3.7V 1200mAh Micro USB Port: DC 5V 1A

This product aims at providing you with a soothing sleep environment. You might be able to fall asleep more easily by enjoying the relaxing sounds. In addition, it could mask distracting background noises to improve your concentration while reading, studying or working.

- Various vocal choices: There are 26 different types of sleeping aid music. You can also customize the import of your favorite music.
- Turn into Bluetooth speaker: The device can be used as an external speaker through Bluetooth pairing, and it can switch dual mode with one button.
- Timed shutdown function: There are 30 minutes, 60 minutes, 90 minutes of timed shutdown function • Single loop function: You are able to repeat a specific sound based on personal
- preferences • Volume adjustment knob: Turn the knob to conveniently switch on/off the device and
- Compact dimension: Palm-sized body for easy hold and grab; lightweight design for
- \* Long battery life: The built-in 1200mAh large capacity battery supports all-night playing without intermediate charge.

## Battery charging precautions:

The product has a built-in rechargeable lithium battery. Please charge it as follows before the first use (or when the battery is low):

- Connect the Micro connector of the USB charging cable to the DC 5V port on the side of the main unit:
- Connect the large USB connector on the other end of the USB charging cable to the USB charging port of the computer or other USB charging ports of the DC 5V output. While charging, the 3 timer lights will become red; after fully charged, the red lights will go out.

Please follow the steps below to extend battery life.

1. Please fully charge before the first use for about 5-6 hours:

- 2. The product storage temperature is -20°C ~ 60°C (-4°F ~ 140 °F);
- 3. Do not overcharge the device (more than 24 hours) and do not keep the device on standby for too long (more than 3 months). Battery life expectancy will slowly decrease over time.
- 4. The battery is inside the product and cannot be replaced;
- 5. If the device's body or accessories are damaged, it is forbidden to use or charge.
- 6. When connecting to a computer to transfer data, please use the original wire in the
- 7. Low battery warning and automatic shutdown function: When the battery power is lower than 10%, the 3 timer lights will keep flashing, and the device should be charged in time: When the battery power is lower than 5%, the device will automatically shut

## Schematic illustration:

- 1. Switch on(off) / Volume adjustment
- 2. @ Single loop button / Mode switch button
- 3. \* "White noise" sounds (7) 4. & "Fan" sounds (7)
- 6. ♣ "Aircraft" sounds (2) 7. @ Custom sounds (2 preset
- sounds can be deleted) 8. & Timed shutdown button
- 9. 30-minute indicator 10. 60-minute indicator
- 11. 90-minute indicator
- 12. Micro USB charging port / data transmission port / audio output port

## Basic operation of sleeping aid mode

- 1. Turn the knob clockwise to switch on the device. The default set is the sleeping aid mode, and music played before the last shutdown will play from the beginning automatically
- 2. Gradually turn the knob @ clockwise to increase the volume.
- 3. Shortly press any button to turn on the button backlight. During playback, backlight of all buttons except the button corresponding to the selected sound (single loop / timed shutdown) will go out after 20 seconds of the last operation.
- 4. Shortly press the corresponding button (multiple times) to select the wanted sound. In sleeping aid mode, the current sound will loop if the button ⊗ is pressed. The sound cannot be switched until the loop function is disabled.
- 5. Gradually turn the knob @ counterclockwise to decrease the volume. Switch off the device by turning the knob @ counterclockwise to the end.

## Basic operation of Bluetooth mode

When using this product for the first time or connecting a new Bluetooth device with this product, please do the follow the instructions:

- 1. Turn the knob clockwise to switch on the device. Then long press button ⊚ to switch to Bluetooth mode with a prompt tone "Bluetooth Mode" 2. Enable the Bluetooth option of another external device. During the pairing process. the white indicator on the button ⊚ flashes. The indicator stops flashing and keeps
- lit when the connection is successful. 3. At this time, only the button ⊕ lights up. The button ♂ may light up as well if the timed shutdown function is selected.
- 4. In subsequent use, as long as the Bluetooth option of the same external device is enabled, the connection will be automatically done when switched to Bluetooth mode. 5. Long press the button ⊕ to switch back to sleeping aid mode.
- 6. Switch off the device or adjust the volume in exactly the same way.
- The pairing name shown on other Bluetooth devices is "A6".

without operation after 10 minutes.

 Please enter "0000" or "1234" if password is needed. • When in Bluetooth mode, if unconnected, this device will automatically shut down

- Used as computer speaker:
- 1. The device can be used as an external speaker when connected to a computer via a
- 2. To switch to sleeping aid mode or Bluetooth mode, long press the button ⊗.

# Instructions for memory card data storage:

- 1. Use the cable in the original package to connect with the computer. At this time, the default mode is data transmissio
- 2. After the computer reads the memory card successfully, import the music you like into the "FAVORITE" folder (the two original sounds saved in the folder can be deleted
- 3. Imported sounds in "FAVORITE" folder can be played by pressing the button ⊘ on

- The memory card can only transmit data when the device is switched on.
- Do not change the specified folder name, or the device may not work properly. • When connected to a computer, data transmission can be performed in the data transmission mode. In the sleeping aid mode or Bluetooth mode, data cannot be
- Do not switch modes or power off the device during data transmission, otherwise, the data storage will be interrupted and the memory card might be damaged.
- After unplugging the USB cable, the device will switch to Bluetooth mode.

Please store and use this product in a normal temperature environment! Do not leave this product near a heat source, do not bake or dry up at high

Do not use this product near a magnetic field!

Do not expose this product to rain, moisture or any liquid!

Do not apply heavy pressure on the product to avoid potential damage. Be careful to drop or impact!

Do not disassemble, repair or modify this product yourself.

# Common faults and solutions

No response after booting charge the device for at least 10 minutes		
Silence or low volume	Adjust the volume of connected device	
Sound distortion	and distortion Adjust the volume of connected device	
Abnormal Bluetooth onnection Put other devices within the effective connection distance		

Rated Power: 4W Battery capacity: 1200mAh Charging time: 3-4H Working time: appr. 10H Frequency: 80Hz-20KHz Bluetooth version: 5.0

Bluetooth distance: ≤10m

User manual x 1

Carrying pouch x 1

Built-in TF card capacity: 8 GB

Packing List: Sound machine x 1 USB cable (charging/data transmission) x 1 Adaptor x 1

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.